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      Annotation

    
        
          Тема ВКР бакалавра: «Внедрение технологии process mining в деятельность централизованной службы государственного предприятия». Цель работы: разработке проекта внедрения технологии process mining в деятельность централизованного государственного предприятия. Работа выполнена на материалах ООО «НИИНО». Использованные методы: общенаучные методы исследования - контентный и сравнительный анализ, метод аналогий; специфические методы исследования – методы организационного проектирования и оценки инвестиционной привлекательности проектов. Результаты работы: 1. Изучена работа централизованных служб. 2. Изучены аспекты внедрения технологии process mining. 3. Проведена оценка финансового состоянии компании-вендора «НИИНО». 4. Изучен бизнес-процесс закупок централизованной бухгалтерии. 5. Создана и проанализирована демо-модель процесса закупок централизованной бухгалтерии с помощью технологии process mining в системе Promease. 6. Разработан проект внедрения технологии process mining в процесс закупок централизованной бухгалтерии. 7. Проанализированы сроки, стоимость и риски проекта. Область применения результатов ВКР: консалтинговая компания, которая разрабатывает услугу внедрения технологии process mining в деятельность централизованный государственных служб. Выводы. Задачи ВКР решены, цель достигнута, определена область применения результатов.
        

        
          The title of the bachelor graduate qualification work: "Introduction of process mining technology into the activity of the centralized service of a state enterprise". The aim of the graduate qualification work is to develop a project for the implementation of process mining technology in the activities of a centralized state enterprise. The work has been carried out on the materials of Research Institute for Continuing Education. Research methods used: general scientific research methods - content and comparative analysis, analogy method; specific research methods - methods of organizational design and evaluation of the investment attractiveness of projects. The main results of the graduate qualification work: 1. Studied the work of centralized services. 2. Aspects of the implementation of process mining technology were studied. 3. An assessment of the financial condition of the vendor company "NIINO" was carried out. 4. The business process of purchasing centralized accounting has been studied. 5. A demo model of the centralized accounting procurement process was created and analyzed using the process mining technology in the Promease system. 6. A project has been developed for introducing process mining technology into the procurement process of centralized accounting. 7. The terms, cost and risks of the project were analyzed. The areas of the graduate qualification work results application – a consulting company that develops a service for introducing process mining technology into the activities of centralized public services. Conclusions of graduate qualification work. The tasks of the WRC have been solved, the goal has been achieved, the scope of the results has been determined.
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